



Cybersecurity Analysts

The Communications Security Establishment (CSE) has a continuing requirement for Cybersecurity Analysts to fulfil its mandate to provide the federal government with two key services: foreign signals intelligence and protection of electronic information and communication. All positions are located in Ottawa. Some positions may require shift work.

We are looking for people who have:

- A background in technology (e.g. university degree in computer science or computer engineering, or equivalent experience)
- An in-depth understanding of cybersecurity issues and fundamental Internet architecture and protocols
- Network security or network analysis skills such as packet, vulnerability or exploit analysis
- Research and report-writing skills
- A demonstrated interest in international affairs (international relations, strategic studies, international development, etc.)

We offer:

- Competitive salaries and benefits
- Extensive career development opportunities
- State-of-the-art technology and more!

Conditions of employment:

- Canadian citizenship
- Eligibility for a TOP SECRET security clearance to CSE standards
- Ability to communicate effectively in English
- Ability to work effectively as part of a team

Analystes en cybersécurité

Le Centre de la sécurité des télécommunications (CST) a continuellement besoin d'analystes en cybersécurité pour réaliser son mandat de fournir au gouvernement fédéral deux services essentiels : le renseignement électromagnétique et la protection des renseignements et des communications électroniques. Tous les postes sont à Ottawa. Certains postes peuvent exiger du travail par quart.

Nous sommes à la recherche des personnes qui possèdent :

- une formation en technologie (diplôme universitaire en informatique ou en génie informatique, ou expérience équivalente)
- une connaissance approfondie des enjeux de cybersécurité ainsi que de l'architecture et des protocoles Internet fondamentaux
- compétences en sécurité des réseaux ou l'analyse des réseaux, comme l'analyse des paquets, des vulnérabilités ou des exploits
- des compétences en recherche et en rédaction de rapports
- un intérêt manifeste pour les questions internationales (comme les relations internationales, les études stratégiques ou le développement international)

Nous offrons :

- des salaires et des avantages concurrentiels
- de nombreuses occasions de perfectionnement professionnel
- des technologies de pointe et beaucoup plus!

Conditions d'emploi :

- Citoyenneté canadienne
- Admissibilité à une habilitation de sécurité Très secret selon les normes du CST
- Bonne capacité de communication en anglais
- Capacité à travailler de façon efficace en équipe

Discover your future at CSE! Apply online:

www.cse-cst.gc.ca

Under **Careers**, select **Professionals**, then click **Current Opportunities**, followed by **Cybersecurity Analysts**.

In response to "what first led you to this job opportunity", please select **Job posting source -> University Job Board** from the drop-down list.

Application Deadline: December 15, 2018

Découvrez votre avenir au CST! Visitez notre site Web :

www.cse-cst.gc.ca

Sous **Carrières**, sélectionnez **Professionnels**, et cliquez sur **Possibilités d'emploi**, puis sur **Analystes en cybersécurité**.

En répondant à la question « Comment avez-vous entendu parler de cet emploi », veuillez choisir **Offre d'emploi appropriée -> site d'emplois universitaire** dans la liste déroulante.

Date limite de mise en candidature : le 15 décembre, 2018

CSE is an Equal Opportunity Employer. We encourage applications from women, Aboriginal peoples, persons with disabilities, and members of visible minority groups. Only those applicants whose qualifications are of interest will receive a reply and be invited for testing. The entire selection process - tests, interviews, security investigation - may take more than one year. If you are successful throughout this process, your name will be added to our external application database.

Le CST souscrit au principe de l'équité en matière d'emploi. Nous invitons les femmes, les autochtones, les personnes handicapées et les membres de minorités visibles à poser leur candidature. Seules les personnes dont les compétences répondent aux exigences du CST recevront une invitation à passer des examens. Le processus de sélection complet, englobant examens, entrevues et enquête de sécurité, peut prendre plus d'un an. Si vous obtenez les résultats voulus à chacune des étapes, votre nom sera inscrit à notre répertoire de candidats de l'extérieur.

CAN YOU KEEP A | POUVEZ-VOUS GARDER UN

STAY CONNECTED @CSE_CST

SECRET

RESTEZ BRANCHÉS @CST_CSE